



## Referat

Dato: 19.06.2025  
Tidspunkt: 18:00-20:45  
Sted: Online via Jitsi Meet  
Tilstede: Mette, Lena, Irma, Louise, Tine og Stephanie  
Afbud fra: Hanne og Karin

### 1) Referent Stephanie

### 2) Økonomi

- Der har kun været 1 betalingskort til klubben som var til UU. Der var derfor trukket en masse beløb til fx GF, som der skulle ryddes op i. Der er derfor bestilt ekstra kort, som koster 150 kr. årligt.

### 3) Statistik på ind- og udmeldte

- 2 indmeldte på gavekort og ingen udmeldt siden sidste bestyrelsesmøde d. 11/5.

### 4) Formanden meddeler

- Intet at berette.

### 5) Indkomne e-mails

- Forslag om digital sundhedsbog (Tine)
  1. Kigges igennem af bestyrelsen og vendes på næste møde.
- Avlsregler
  1. Lena fra ASU svarer afsenderen
- Henvendelse om omplaceringshund
  1. Er vendt. Er der udfordringer ved en omplaceringshund skal dette oplyses som vanligt og eventuelle komne ejere er derfor oplyst om hvad de går ind til.

### 6) Punkter fra sidste bestyrelsesmøde

- Mangler fortsat at få en dato med ASU for møde. Lena laver en doodle for datoafkrydsning til både bestyrelsen og ASU.
- Der laves et udspil for samarbejdsaftalen for træningspladserne og der undersøges hvor meget forsikringen dækker af de deltagende.

### 7) Hovedsponsor (Stephanie)

- Stephanie har været i dialog med firma om mulighed for en aftale om hovedsponsor. Kriterier og muligheder er vendt.
- ASU, AKT, UU og bestyrelsen skal sende ideer til Stephanie senest d. 29/6, hvor vi derfra laver et udspil til firmaet.



### 8) Hitlistefejring (Stephanie)

- Stephanie deltager fra bestyrelsen. UU og AKT repræsentant undersøger hvem der deltager fra deres udvalg.

### 9) Ambassadører – gåture (Stephanie)

- Der skal forsøges at finde ambassadører blandt medlemmerne fordelt over hele landet. Der arbejdes videre i hvordan det skal udmundes.

### 10) Kontrakt til træningspladser

- Louise og Hanne kommer med et udspil til en mere enkelt kontrakt.

### 11) Sponsorudvalg

- Mangler hjælp til at finde sponsorgaver ved sommereventet for UU og AKT
- Tine laver et opslag hvor vi søger hænder til et sponsorudvalg. Dette skal være fundet senest til november måned, da flere sponsorer skal modtage ansøgning i januar måned.

### 12) Berner Blad indhold

- Behov for langtidsplanlægning
- Kunne være godt med en database, hvor vi kan trække artikler fra hvis der mangler sider i bladet.
- Der er behov for et Berner Blad's udvalg på 2-3 personer – 1 fra bestyrelsen og 2 medlemmer. Tine laver ansøgning ud til medlemmerne, hvor der søges 2 stk. som vil hjælpe med at planlægge Berner Bladet, skrive artikler, komme med ideer til indhold mm.
- Mette spørg journalisten der skrev om Vognkørsel, om den må bringes i Berner Bladet for september måned.
- AKT har temaet for Berner Bladet i september måned og er i gang.

### 13) Forsendelse af Berner Bladet FK Distribution A/S

- Tine kontakter for at høre ind til forsendelse af Berner Bladet.

### 14) Trænerseminar

- Der er vendt ideer til evt. nyt koncept, da ordet "Trænerseminar" ikke indbyder til at alle medlemmer kan deltage. Så der blev stillet forslag til at ændre navnet.

### 15) Sommerhilsen – Mail

- Tine laver udkast

### 16) Avlsbeskrivelse

- UU har fået en forespørgsel fra ASU om afholdelse af avlsbeskrivelse i forbindelse med udstillinger, dog er det ikke muligt at benytte de samme dommere, da de vil være fuldt booket til udstillingen. UU vil gerne være med til at facilitere at avlsbeskrivelser afholdes i forbindelse med udstillinger, hvor områder eller lokaler, som er lejet til udstilling



samtidig også kan bruges til Avlsbeskrivelser i den forbindelse. Der arbejdes videre med dette.

- Der er enighed i bestyrelsen om at avlsbeskrivelsen skal afholdes uanset om det giver (et acceptabelt) underskud
- Der er enighed om at prisen skal nedsættes fra 800 kr. til 500 kr. for medlemmer. Prisen for ikke-medlemmer vil blive 800 kr.

### 17) Årshjul

- Der arbejdes videre på at få udfyldt årshjulet

### 18) Championatsansøgning – Klub

- Ansøgningen på hjemmesiden er kompliceret.
- Det er ikke nødvendigt at der skal opgives medlemsnummer, da man ikke behøver at være medlem af klubben for at blive Klub Champion
- Forslag om at den kan sendes for XX beløb (evt. med ramme) og sendes digitalt gratis.
- Louise kommer med et udkast til et nyt ansøgningsskema

### 19) GF 2026

- Dato, lokation og dirigent undersøges til afholdelse i marts eller april måned 2026. Det meldes ud i Berner Bladet så snart det kendes.

### 20) Nyt fra udvalgene

- Aktivitetsudvalg (AKT)
  - Arbejder på at få lavet materiale til næste GF ang. Hitlisten
  - Samtlige i AKT er uenige med bestyrelsen om at man skal være medlem af DBSK for at kunne træne på Berner Sennen træningspladserne. Irma er forsat uenig med resten af bestyrelsen om at træningspladserne kun skal være for DBSK medlemmer. Hun ønsker at det skal fortsætte som tidligere, hvor man skal være medlem af DKK og/eller DBSK for at træne på Dansk Berner Sennen Klub's træningspladser.
- Udstillingsudvalg (UU)
  - Ønsker bestyrelsens tanker om at afholde en udstilling hvor de andre 3 sennen racer. Der er enighed i bestyrelsen om at UU gerne må arbejde videre med det.
  - Ide om at afholde udstilling der starter ved en 16-17-tiden, hvor det afholdes som fx "Dinner show". Der er enighed i bestyrelsen om at UU må arbejde videre med denne ide.
  - Udfordringer med Årslev Hallen til udstillingen i januar 2026, da lørdagen ikke længere er ledig i hallen. Der er undersøgt flere steder, hvor det ikke har været muligt. Der er muligt at være i Elbo Hallen i Taulov som nu er booket. Udstillingen i januar 2026 afholdes derfor i Taulov og ikke i Årslev som først planlagt.



- Det blev besluttet d. 4/6 at Gammelbro aflyses som udstillingslokation pga. for få hytter til deltagerne. Der var kun 5 hytter med bad og toilet, resten af hytterne var uden bad og toilet. Udstillingen afholdes i stedet på Hasmark Campingplads d. 6.-7. juni 2026.
- Avls- og Sundhedsudvalg (ASU)
  - Avlsregler kom hurtigere end forventet, men ASU fik alt opdateret på 6 dage og er korrekt på hjemmesiden.
  - Der skal afholdes møde med veterinæruddannelse med KU i forhold til forskningsprojekter, som kan præsenteres til store arrangementer.

### 21) Evt.

- Medlemsskab for familiemedlemmer. Der arbejdes på at få det registreret rigtigt, som det er blevet aftalt på GF25. Tine og Mette arbejder på det.
- Facebooksiden arbejder Stephanie og Tine stadig på. De er i kontakt med DKK i forhold til at få korrekte beskrivelse på siden og gruppen.

### 22) Ny dato

- Lena laver en doodle med bud på datoer i juli måned, med start kl. 18:00.